
Zápis z jednání VV 14. 8. 2024 na OSH za účasti starostů okrsků 

Přítomni: Jan Soural, Jiří Bílek, Pavel Říha, Luboš Buchta, Irena Švichká, Michal Počka, 

Luboš Šplíchal, Martina Karásková 

Omluveni: Miroslav Vacek, Jan Bidmon, Hana Flídrová, Pavel Uher, Jaroslav Čermák, 

František Kozlovský, Ivan Havel, Jaroslav Šimon,  

Hosté. Josef Abraham, Jiří Lopaur, Martina svojanovská, Josef Peřina, Jan Bednář, Milan 

Řezník, Rudolf Vágner, Jan Procházka, Stanislav Jachan 

 

1. Schválení programu jednání, ustanovení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

2. Kontrola plnění úkolů z předešlých jednání a informace z jednání vyšších orgánů 

3. Informace o hospodaření za 1. pololetí roku 2024 

4. Zhodnocení proběhlých soutěží 

5. Soutěže 2025 

6. Příprava stadionu na PS 

7. Delegování zástupců VV na oslavy SDH 

8. Schválení vyznamenání 

9. Různé, diskuse 

10. Závěr 

Ad1) Zapisovatelkou byla zvolena Martina Karásková, ověřovatelé Pavel Říha, Irena Švichká. 

Ad2) Připravuje se dokument o skupinách dobrovolníků, byl schválen nákup kontejnerů na 

umístění překážek, které zaplatí Pardubický kraj. Je nutné ustanovit rady hasičských soutěží 

na každém okresu a výše. VV schválil za odstoupeného Jakuba Paulíčka jako vedoucího rady 

Josefa Tichého z SDH Jedlová II. 

Ad3) Informaci přednesl člen OKRR pověřený vedením rady Luboš Šplíchal, čerpání probíhá 

dle schváleného rozpočtu, postupně se do rozpočtu zapracovávají přidělené dotace, ke 

změně dochází v kapitole ligy okresu Svitavy, kde se počítalo s částkou 15000kč na 

vyhodnocení ligy a pozapomnělo se na to, že jsou ligy 2 – dospělí a mládež, musí se tedy tato 

kapitola navýšit na 30000kč. Současně VV schvaluje žádost SDH Pomezí a Bystré na příspěvek 

10000kč a 10000Kč na údržbu strojů používaných při lize MH. 

Ad4) Soutěže mládeže byly hodnoceny na radě mládeže, výkonnému výboru byl přečten zápis 

z této rady. Stále častěji si vedoucí mládeže stěžují na strojníky a proto rada doporučuje VV 

zakoupit dva stroje  PS12, které by využívaly nejen mládežníci ale byly by i na postupová kola. 

VV tuto myšlenku zavrhl – nejsou prostředky, není místo na umístění strojů, není, kdo by se o 

ně staral, není jak zajistit opravy mezi soutěžemi (někdy i přes noc). Vzhledem k absenci 

vedoucího OORM a OORR se ostatní hodnocení odkládá na jednání dalšího VV. 

Ad5) V roce 2025 má náš okres zajišťovat konání krajské soutěže v PS. Bohužel stadion 

v Litomyšli bude procházet revitalizací a tak tato soutěž bude muset proběhnout na stadionu 

ve Svitavách. Je třeba upřesnit dopředu podmínky a cenu nájmu. 5.4. a 6. 4. bude v Horním 



Jelení MČR ZHVB. MČR PLAMEN bude 20.-22.6. a dorost 26.-28.6.. 7.6. krajský Plamen, 8.6. 

krajský dorost, 14.6. krajský PS, 31.5.okresní PS. 

Ad6) Na stadion se zpracovává projektová dokumentace, která je konzultována i s vedením 

OSH. Návrh byl předložen i VV. 

Ad7) VV rozdělil delegáty na jednotlivé oslavy a další nám známé akce. Bohužel jsou akce na 

okrese, o kterých nevíme a nebo se o nich dozvíme až po uskutečnění. To je problém kdy 

jsme neprávem kritizováni za neúčast. 

Ad8) Všechna vyznamenání byla schválena, dvě byla vrácena k doplnění charakteristiky od 

žadatele a ta přišla doplněna 

Ad9) Starosta informoval o nesrovnalostech v registru Národní sportovní agentury a s tím 

spojené krácení dotací. Starosta znovu připomněl změnu účtu a banky. Přednesl požadavek 

okrsku Deštná jako spolupořadatele akce PS8 z Moravy do Čech o finanční příspěvek. VV 

schválil částku 5000Kč. Pavel Říha informoval o semináři ochrany obyvatelstva, který 

proběhne na Březinách. Tam se rovněž uskuteční a již se připravuje okresní kolo ZHVB. Ještě 

je možno se přihlásit do Rescue Campu, který bude v Jevíčku. Proběhla první dětská soutěž 

TFA rovněž v Březinách. Jan Bednář informoval o novém kulturním domě spojeným 

s hasičárnou v obci Radiměř, kde lze uspořádat nějaká sezení. Michal Počka informoval o 

setkání zasloužilých hasičů celého kraje, které bude 9. 11. v Třemošnici, okres CR. Irena 

Švichká kritizovala nezájem mládežnických kolektivů o odborky, způsobené novými pravidly 

pro mládež. Josef Peřina pozval na soutěže do Sádku.  

Ad10) starosta poděkoval všem za účast a pozval všechny na jednání dalšího VV 16. 10. 2024 

 

Zapsala Martina Karásková 

 

Ověřil Pavel Říha …………………………………………………………………… 

 

 

 Irena Švichká ……………………………………………………………………. 

 

 

Starosta OSH Jan Soural ……………………………………………………………….. 


